

铜鼎 纯铜鼎批发价格 汇丰铜雕

产品名称	铜鼎 纯铜鼎批发价格 汇丰铜雕
公司名称	唐县汇丰工艺品厂
价格	面议
规格参数	
公司地址	河北保定市唐县田家庄工业区
联系电话	13930252698

产品详情

关于“鼎”的来历及作用：鼎本来是古代的烹饪之器，相当于现在的锅，用以炖煮和盛放鱼肉。许慎在《说文解字》里说：“鼎，三足两耳，和五味之宝器也。”有三足圆鼎，也有四足方鼎。最早的鼎是黏土烧制的陶鼎，后来又有了用青铜铸造的铜鼎。传说夏禹曾收九牧之金铸九鼎于荆山之下，以象征九州，让人们警惕，防止被其伤害。自从有了禹铸九鼎的传说，鼎就从一般的炊器而发展为传国重器。国灭则鼎迁，夏朝灭，商朝兴，九鼎迁于商都亳（bó）京；商朝灭，周朝兴，诚信铜鼎，九鼎又迁于周都镐（hào）京。

About the origin and function of "Ding": Ding was originally an ancient cooking utensil , equivalent to the pot now , used for stewing and filling fish. Xu Shen said in Shuowen Jiezi: "Ding , three feet and two ears , and five flavors of the treasure also." There are three-legged round tripod and four-legged square tripod. The earliest tripod was pottery tripod made of clay , and later bronze tripod. Legend has it that Xia Yu once took Jiu Mu's gold and cast Jiu Ding under Jingshan Mountain to symbolize Jiuzhou , so that people are alert to avoid being hurt by it. Since the legend of Yuzhu Jiuding came into being , the tripod has evolved from a common cooker to a traditional heavy one. When the state was destroyed , Ding moved , Xia Dynasty was destroyed , Shang Dynasty was prosperous , 大型铜鼎定制 , Jiuding moved to the capital of Shang Du Bo (b); when the Shang Dynasty was destroyed , Zhou Dynasty was prosperous , and Jiuding moved to the capital of Zhou Du Ho (h o).

铜鼎厂家

鼎被视为传国重器、国家和权的象征，“鼎”字也被赋予“显赫”、“尊贵”、“盛大”等引申意义，如：一言九鼎、大名鼎鼎、鼎盛时期、鼎力相助，等等。鼎又是旌功记绩的礼器。周代的国君或王公大臣在重大庆典或接受赏赐时都要铸鼎，铜鼎，以记载盛况。这种礼俗至今仍然有一定影响。为庆贺联合国50华诞，中华人民共和国于1995年10月21日在联合国总部，向联合国赠送一尊青铜巨鼎——世纪宝鼎。西藏和平解放50周年庆典之际，中央政府向西藏自治区赠送“民族团结宝鼎”，矗立于拉萨人民会堂

广场，象征民族团结和西藏各项事业鼎盛发展。此举意义深远，文化内涵丰厚。

Ding is regarded as the symbol of the nation , the state and power , and the word "Ding" is also endowed with the extended meaning of "prominence" , "dignity" and "grandeur". For example , the word "Ding" has nine meanings , such as "Ding" , "Ding" , "Ding" , "Ding" , 纯铜鼎批发价格 , "Ding" , "Ding" , "Ding" , "Ding" , "Ding" , "Ding" , "Ding" Ding is also a ritual instrument to record achievements. In the Zhou Dynasty , the emperor or the prince or minister had to cast a tripod to record the grand occasion when they were celebrating or receiving a reward. This custom still has some influence. In order to celebrate the 50th anniversary of the United Nation , the People's Republic of China presented a huge bronze tripod , Century Treasure Ding , to the United Nation at its headquarters on 21 October 1995. On the occasion of the celebration of the 50th anniversary of the peaceful liberation of Tibet , the Central Government presented the Tibetan Autonomous Region with the "treasure tripod of national unity" , which stands on the Plaza of the Lhasa People's Hall , symbolizing national unity and the prosperous development of various undertakings in Tibet. This action has profound significance and rich cultural connotation.

铜鼎作为早期的一种器具，具有自己的功能与精神标志。不仅在那个时代的生活以及精神文明体系发挥了非常重要的作用。

铜鼎出现时也是作为捧住食物或烧水用，但是后来，铜鼎成为权力的象征。在商周时期，有这样一个规定，在过节或过寿时，在富贵权力家族中，谁得到的鼎多或者说谁得到的鼎大，就表明谁的地位，所以在那时，人们除送佛像等礼品外，还在送鼎，这也表示着对主人的尊敬。随着时光流逝，虽然铜鼎已不再代表权力，但它存在的艺术价值是不可磨灭的，是任何物质都不能代替的，还永远留在悠久的历史中。

铜鼎-纯铜鼎批发价格-汇丰铜雕(优质商家)由唐县汇丰工艺品厂提供。唐县汇丰工艺品厂(www.txhftdc.com)是一家从事“铜雕,浮雕,佛像,铜钟,香炉,鼎,城市铜雕,园林铜雕等工艺品”的公司。自成立以来，我们坚持以“诚信为本，稳健经营”的方针，勇于参与市场的良性竞争，使“汇丰铜雕工艺品 动物铜雕铸铜雕塑 铜雕工艺品”品牌拥有良好口碑。我们坚持“服务至上，用户至上”的原则，使汇丰铜雕在雕塑中赢得了众的客户的信任，树立了良好的企业形象。

特别说明：本信息的图片和资料仅供参考，欢迎联系我们索取准确的资料，谢谢！